
ZÁPIS z jednání zastupitelstva č. 4/2020
Obec Horoměřice

datum: 2. 7. 2020, čas: 18:00

Prezence:

Přítomni:
(13) MVDr. Jan Herčík CSc., Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček, Antonín Čacký, Ing. Marcela
Helerová, Vladimír Dvořák, Bc. Jana Kohoutová, Jindřich Srb, Ing. Luboš Langer, Ing. Sárka
Fajkošová, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla
Lacková

Omluveni: (1) Filip Kohutič
Nepřítomni: (1) Zdeněk Babka
Hosté:  
Předsedající: MVDr. Jan Herčík CSc.

Přítomno je 13 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Jednání zahájeno v 18:02:37

1. Zahájení, schválení ověřovatelů a návrhové komise, určení
zapisovatele (bod číslo 1)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:03:24 (zvuk. záznam 0:00:37 - 0:01:58)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Návrhová komise: Vladimír Dvořák, Antonín Čacký
Mandátová a volební komise:  
Ověřovatelé: Ing. Luboš Langer, Ivan Král

Hlasování

pro:
(13) Vladimír Dvořák, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Luboš Langer, Ing. Marcela Helerová, Bc.
Jana Kohoutová, Jindřich Srb, doc.Ing. Jan Mikulka CSc., doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D.,
Ing. Aleš Sedláček, MUDr. Pavla Lacková, Ivan Král, Antonín Čacký, Ing. Sárka Fajkošová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:04:45

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:04:54 (zvuk. záznam 0:02:07 - 0:04:35)

Program jednání
1. Zahájení, schválení ověřovatelů a návrhové komise, určení zapisovatele
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola zápisu a usnesení z minulého jednání zastupitelstva
4. Prodej pozemku parc. č. 439/35, k.ú. Horoměřice, zapsaný na LV 10001, obec Horoměřice a koupě
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pozemku parc.č. 13/2, k.ú. Horoměřice.
5. Zřízení práva stavby na pozemku parc.č. 428/113, k.ú. Horoměřice
6. Zprávy z rady
7. Různé a diskuse
8. Závěr
V 18:07:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito změnami:

stahuje se z programu bod č. 5 - "Zřízení práva stavby na pozemku parc.č. 428/113, k.ú. Horoměřice", z
důvodu nedodání geometrického plánu
a doplňuje se bod č. 9 - "Rozhodnutí o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku "4.etapa výstavby
mateřské školy - Pavilon A".

 

Hlasování

pro:
(13) Vladimír Dvořák, Ing. Luboš Langer, Ing. Marcela Helerová, Ing. Sárka Fajkošová,
Jindřich Srb, Ivan Král, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Aleš Sedláček, Bc. Jana Kohoutová,
Antonín Čacký, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla
Lacková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-29-4/20
zodpovídá:  
termín: IHNED (2. 7. 2020)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:07:22

3. Kontrola zápisu a usnesení z minulého jednání zastupitelstva (bod
číslo 3)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:07:32 (zvuk. záznam 0:04:45 - 0:05:26)

Důvodová zpráva
Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání zastupitelstva obce L. Langer a J. Mikulka si zápis z jednání
zastupitelstva ze dne 19.5.2020 přečetli, oba ověřovatelé zápis ověřili bez připomínek. Kontrolu plnění
usnesení z minulého zasedání zastupitelstva provedl starosta J. Herčík, usnesení jsou průběžně plněná ve
stanovených termínech. Z minulého zasedání zastupitelstva jsou odloženy 2 body Prodej pozemku parc. č.
439/35, k.ú. Horoměřice, zapsaný na LV 10001, obec Horoměřice a koupě pozemku parc.č. 13/2, k.ú.
Horoměřice, které jsou na programu dnešního jednání zastupitelstva ( bod č. 4).

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola zápisu a usnesení z minulého
jednání zastupitelstva na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:08:13

4. Prodej pozemku parc. č. 439/35, k.ú. Horoměřice, zapsaný na LV
10001, obec Horoměřice a koupě pozemku parc.č. 13/2, k.ú.



Horoměřice. (bod číslo 4)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:08:20 (zvuk. záznam 0:05:33 - 0:08:26)

Důvodová zpráva
Žádost Ing. R. Karnolda, Praha 6, který zastupuje manžele N. a P. Nori o prodej pozemku parc.č. 439/35,
k.ú. Horoměřice, zapsaný na LV 10001, obec Horoměřice, o výměře 36 m2. Důvodem podání žádosti o
prodej pozemku je narovnání hranice mezi jejich pozemkem parc.č. 13 a pozemkem obce Horoměřice
parc.č. 439/1 (ulice Požárníků). Hranice v katastrální mapě neodpovídá skutečné letité hranici v terénu.
Nesoulad vznikl pravděpodobně v důsledku digitalizace mapového operátu v daném území. Záměr obce
byl zvěřejněn na ÚD dne 19.2.2020 pod dobu 15 dnů. 

Rada obce Horoměřice dne 3.12.2019 vzala žádost  manž. N. a P. Nori o narovnání hranic pozemku parc.č.
13 na vědomí a doporučila zastupitelstvu obce schválit prodej uvedeného pozemku za cenu  1 500 Kč/m2.

Současně Obec Horoměřice koupí pro svoji pořebu pozemek parc.č. 13/2 o výměře 10 m2 od manželů N. a
P. Nori.

V příloze je návrh kupní smlouvy týkající se prodeje a koupě pozemku mezi obcí Horoměřice a manželi
Nori. Smlouva je koncipována výlučně jako smlouva kupní, se zápočtem kupních cen. Je přidán čl. 5.5.,
který dává možnost stranám od smlouvy odstoupit v případě, že by nebyly převedeny oba pozemky.  
V 18:10:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Zastupitelstvo obce souhlasí s prodejem pozemku parc.č. 439/35, k.ú. Horoměřice, zapsaný na LV 10001,
obec Horoměřice o výměře 36 m2 manželům Norias a Parwin Nori, zastoupené Ing. Radkem Karnoldem,
za cenu 1 500 Kč/m2.

Hlasování

pro:
(13) Ivan Král, Vladimír Dvořák, Ing. Aleš Sedláček, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Sárka
Fajkošová, Ing. Luboš Langer, Jindřich Srb, Ing. Marcela Helerová, Antonín Čacký, Bc. Jana
Kohoutová, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla
Lacková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-30-4/20
zodpovídá: Ivan Král
termín: 13. 8. 2020

V 18:11:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" v tomto znění:

Zastupitelstvo obce souhlasí s koupí pozemku parc.č. 13/2 o výměře 10 m2, k.ú. Horoměřice pro potřeby
obce, zapsaného na LV 78, jehož vlastníci jsou manželé Norias Nori a Parwin Nori za cenu 1500 Kč/m2.

Hlasování

pro:
(13) Vladimír Dvořák, Ing. Marcela Helerová, Ing. Sárka Fajkošová, MVDr. Jan Herčík CSc.,
Ing. Luboš Langer, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Jindřich Srb, Bc. Jana Kohoutová, Antonín
Čacký, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla Lacková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-31-4/20



zodpovídá: Ivan Král
termín: 13. 8. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:11:13

5. Zřízení práva stavby na pozemku parc.č. 428/113, k.ú. Horoměřice
(bod číslo 5)
Projednání bodu bylo odloženo z důvodu nedodání geometrického plánu.

6. Rozhodnutí o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku
"4.etapa výstavby mateřské školy - Pavilon A". (bod číslo 9)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:12:00 (zvuk. záznam 0:09:13 - 0:12:07)

Důvodová zpráva
Z důvodu námitky stěžovatele firmy KONSIT a.s. proti „ ROZHODNUTÍ ZADAVATELE O VÝBĚRU
DODAVATELE  A OZNÁMENÍ VÝBĚRU DODAVATELE", na základě doporučení řídícího orgánu
poskytovatele a po konzultaci s právním zastoupením obce Horoměřice, se jeví pro obec optimálním
řešením zrušit „ ZJEDNOUŠENÉ PODLIMITNÍ ŘÍZENÍ NA VEŘEJNOU ZAKÁZKU 4.ETAPY VÝSTAVBY 
MATEŘSKÉ ŠKOLY – PAVILON A“ a  provést nové výběrové řízení.

Diskuze zahájena v 18:12:18

K tomuto bodu se vyjádřili: Ivan Král

V 18:13:07 přišel Zdeněk Babka, přítomno 14 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) MVDr. Jan Herčík CSc., Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček, Antonín Čacký, Ing. Marcela
Helerová, Vladimír Dvořák, Bc. Jana Kohoutová, Jindřich Srb, Ing. Luboš Langer, Ing. Sárka
Fajkošová, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla
Lacková, Zdeněk Babka

Omluveni: (1) Filip Kohutič
Nepřítomni: (0)

V 18:14:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Zastupitelstvo obce rozhodlo o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku: " 4.etapa výstavby
mateřské školy - Pavilon A" na základě doporučení řídícího orgánu poskytovatele dotace.

Hlasování

pro:
(12) Vladimír Dvořák, Ivan Král, Ing. Marcela Helerová, Ing. Aleš Sedláček, Ing. Sárka
Fajkošová, MVDr. Jan Herčík CSc., Jindřich Srb, doc. Ing. Vlastimil Altmann Ph.D., Zdeněk
Babka, doc.Ing. Jan Mikulka CSc., MUDr. Pavla Lacková, Antonín Čacký

proti (0)
zdržel se: (2) Bc. Jana Kohoutová, Ing. Luboš Langer
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-32-4/20
zodpovídá: Ivan Král
termín: IHNED (2. 7. 2020)



Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:14:54

7. Zprávy z rady (bod číslo 6)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:14:59 (zvuk. záznam 0:12:12 - 0:12:56)

Důvodová zpráva
Zápisy z jednání rady obce od 19.5.2020 do 16.6.2020.

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 6 - Zprávy z rady na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:15:43

8. Různé a diskuse (bod číslo 7)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:15:50 (zvuk. záznam 0:13:03 - 0:38:44)

Důvodová zpráva
Ing. A. Sedláček informoval přítomné členy zastupitelstva o návrhu rady obce na odměňování členů
zastupitelstva, kteří jsou členy komisí a výborů. Rada obce nesouhlasí s vyplácením paušální částky, není
to dostatečně motivační řešení a je pro zachování současného stavu odměňování zastupitelů. Zastupitel,
který pracuje v komisi nebo výboru, má právo být odměněn. Pokud zastupitel vykonává práci nad rámec
pracovních povinností v komisi nebo práce ve výboru, může s ním být uzavřena dohoda o provedení práce.

I. Král upozornil na prudký pokles příjmů do rozpočtu obce z rozpočtového určení daní v souvislosti s
pandemií COVID (až o 60 %/ za poslední měsíc).

Veřejnost -  dotaz na plánované investice v roce 2020 do oblasti školství. Odpověděl I. Král - výstavba nové
MŠ (cca 30 mil. Kč), projekt školní hřiště (4-5 mil. Kč), rekuperace ZŠ  (10 mil. Kč), vypracování studie na
výstavbu tělocvičny.

L. Langer - dotaz na promíjení nájmu v době pandemie COVID pro drobné živnostníky. Odpověděl p. Král -
rada obce rozhodla o prominutí nájmu na základě podané žádosti např. Optika, club Pohoda apod..

V. Dvořák -  se dotazoval na záměr obce ul. K Chotolu, raegoval I. Král: v ul. K Chotolu budou provedeny
terénní úpravy a osazení retardérů. 

Diskuze zahájena v 18:16:05

K tomuto bodu se vyjádřili: MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Veřejnost 1, Vladimír
Dvořák

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 7 - Různé a diskuse na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:41:31

9. Závěr (bod číslo 8)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:41:37 (zvuk. záznam 0:38:50 - 0:39:44)

Důvodová zpráva
Starosta J. Herčík poděkoval všem přítomným za účast, oznámil termín příštího jednání zastupitelstva,
které se bude konat dne 22.9.2020, v 18.00  hod.,v Rytířském sále, Zámečku, Velvarská 1. a popřál všem
krásnou dovolenou a hezké léto.



Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 8 - Závěr na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:42:31

Jednání ukončeno v 18:42:47
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